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To: 5.1.2e @minvws.nl]
From: CAPAC)

Sent: Thur 11/18/2021 8:55:26 AM

Subject: RE: Directie WJZ cluster 2 - Review Digitale middelen mei 2020

Received: Thur 11/18/2021 8:55:27 AM

Precies dat laatste dilemma wilde ik bespreken: of we laten het aan de minder ervaren collega’s en dan halen we de termijnen
met risico’s, of we vragen het aan de inhoudelijk betrokken collega’s, maar die zijn al zwaar overbelast vanwege corona, en

redden het niet op de gestelde korte termijn.

van:IEEE BEE minvws.nl>

Verzonden: donderdag 18 november 2021 09:47

Aan: SEEM eminvws.ni>; IEESES-EEXED© minvws.nl>
Onderwerp: RE: Directie WJZ cluster 2 - Review Digitale middelen mei 2020

Herkenbaar en prima om straks te bespreken. Terecht punt dat dit heel veel werk wordt en een oplossing nodig is. Ik zie 2

aspecten waarbij ik wel vragen heb:

1) Zaken die eigenlijk al aan PDO kant goed zouden moeten gaan: ongelakte namen (had ik ook) of documenten die

verschillend worden beoordeeld (een keer zelfs dezelfde mail, anders documenten met gevoeligheden die een paar keer

wel gelakt waren maar in andere documenten met dezelfde strekking niet). Dat zouden we aan de jongste bedienden

kunnen laten voor extra check maar het voelt ook wel als dubbel werk (met alle begrip voor de werkdruk bij PDO).
2) De echte gevoeligheden, in hoeverre kun je die aan de jongste bedienden overlaten?

Verzonden: donderdag 18 november 2021 09:19

Aan: minvws.nl>

Onderwerp: RE: Directie WJZ cluster 2 - Review Digitale middelen mei 2020

En ik heb deze week ook een tamelijk groot verzoek gekregen en bekeken; kostte mij uren werk.

Ook het programma waarin je het krijgt toegestuurd en waarin je je commentaar moet aangeven, is niet behulpzaam; het is niet

echt gebruiksvriendelijk, je ziet niet goed wat je doet en kost daardoor ook veel tijd.
Ik heb al oor EERE aantal zaken meegeven die ik raar/niet juist/niet helpend vond en waar PDO volgens mij
iets mee zou moeten doen.

Van: EIEN <EEEle minvws.ni>
Verzonden: woensdag 17 november 2021 11:39

Onderwerp: RE: Directie WJZ cluster 2 - Review Digitale middelen mei 2020

Zet dit idd ajb even op de agenda. Ik heb er nu drie (waaronder deze) uitgezet en daar wordt binnen mijn cluster aan gewerkt,
maar de vraag is hoe we hier mee omgazan. Er komen er vast nog stapels.

van:[IGEN EEE ninos n>
Verzonden: woensdag 17 november 2021 11:22

Aan minvws.nl>

Onderwerp: FW: Directie WJZ cluster 2 - Review Digitale middelen mei 2020

We hebben donderdag een kort MT-WJZ (zonder agenda), maar kunnen dit wel bespreken.
Indien gewenst zet ik onderstaande e-mailcorrespondentie in de iBabs?

Groetjes, REY
van:INEESEINNBEX© ninvws.n)>

Verzonden: dinsdag 16 november 2021 11:59

san:IEEEBEENinvvs.ni>
Onderwerp: FW: Directie WJZ cluster 2 - Review Digitale middelen mei 2020

Wil jij dit op de agenda van het MT voor donderdag zetten?
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minvws.nl>ver:IEEE
Verzonden: maandag 15 november 2021 11:27

JEEE e minvws.nl>; SEEN EEN o~ninvwsnl>
cc: . @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Directie WJZ cluster 2 - Review Digitale middelen mei 2020

Helaas heb ik ook vier verzoeken liggen dus laten we dit even bespreken.

De recent binnengekomen bedienden lijkt mij een idee, maar wanneer zitten zij ook vol?

MVG

Verzonden: maandag 15 november 2021 10:47

Aan: minvws.nl>

CC: @minvws.nl>; minvws.nl>

Onderwerp: RE: Directie WJZ cluster 2 - Review Digitale middelen mei 2020

HoNESE

Ik heb al 3 van dit soort verzoeken gehad. Eén is er nu afgehandeld, éeén heb ik doorgestuurd naar [FE omdat die over

contracten ging en één ben ik nu mee bezig. De eerste heeft me best veel tijd gekost, omdat het startgesprek vooraf niet veel

opleverde. Politieke gevoeligheden waren en daar niet uitgehaald. Ik heb daarna samen met ERLE gekeken welke delen we

niet openbaar wilden (dat ging om coronamelder van maart 2020). Vervolgens meerdere gesprekken gehad met verschillende

juristen over de afwijsgronden (waarbij ik zelf de motivatie moest bedenken!) en dat één bepaalde mail een concept mail was,

die ik niet openbaar wilde, omdat de definitieve mail al openbaar werd en in de tekst rondom de concept-mail wat ongewenste

uitlatingen over JenV stonden ©. Heel veel werk idd.

Bij de tweede waren lang niet alle namen gelakt, dus heel slordig door PDO gedaan. Ook die kost dus nogal wat werk.

Lijkt me idd niet handig om [ERE u te vragen te reviewen, maar het moet dus echt wel nagekeken worden, want

Wob-mensen halen niet alleen politieke gevoeligheden er dus niet altijd uit, maar vergeten ook namen te lakken....

Ik vind het niet zo'n gek idee om dat aan de jongste bedienden te vragen, zij het dat ik me wel afvraag of die de politieke
gevoeligheden er wel uit kunnen halen. Maar goed, we moeten iets...

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Cluster Bezwaar en Beroep
Parnassusplein 5 | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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Verzonden: vrijdag 12 november 2021 21:13

an: INE TI) minvus>

Onderwerp: FW: Directie WJZ cluster 2 - Review Digitale middelen mei 2020

wo IEEE
Hier moeten we ook in het MT over spreken, maar ik - en waarschijnlijk ooktELen jij -

gaan overstroomd worden met

Review-verzoeken voor corona- - De directie vanfEEELEK omt op stoom, ze zijn bijna aan de 100

Juristen, dus die gaan produceren! elde al om aan te kondigen dat we ook als WJZ bergen documenten
kunnen verwachten.

Voor de tranche ‘Digitale middelen’ was jij aanspreekpunt voor de corona-melder, maar het gaat natuurlijk ook over CTB-

documenten. Alle s die er inhoudelyjk by) betrokken zijn geweest, zijn keidruk met de huidige maatregelen; we

kunnen JRE ret nu vragen honderden gelakte documenten te reviewen.

Eerste heel nuttige filter is een startgesprek over de gevoeligheden in een dossier met de Wob-juristen, tweede filter is de

vraag in hoeverre wij dat zelf nog willen napluizen. Het eerste is natuurlijk geen punt, dat kan er altijd nog wel af, bij het

tweede dacht 1k aan de volgende lyn: de namen etc. zullen netjes worden weggelakt, persoonlyjke beleidsopvattingen
worden niet meer gelakt en bedrijfsgevoelige informatie kunnen de Wobbers er denk ik wel uithalen. Blijft over
irrelevante opmerkingen, in de trant van ‘heeft de AP weer wat te z....."” of politiecke bommetjes als ‘maar daar gaat de CU

nooit in mee’, Daar zijn de Wobbers misschien iets minder op gespitst. Als we nu in onze clusters - het is corvee - de

jongste bedienden die stapels met die bril op vlot laten doornemen? Dan haal je er met vier ogen voldoende uit en glipt er

wat tussendoor: tja, dit kabinet wilde graag een transparante werkwijze?

Alternatief 1s dat we het helemaal aan PDO overlaten.

Wat vind jij?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EEEEXE @ invs olDatum: vrijdag 12 nov. 2021 8:15 PM

Aan:IEEEJE @minvws.nl>
Kopie @minvws.nl>

Onderwerp: Directie WJZ cluster 2 - Review Digitale middelen mei 2020

Zoals misschien bekend zijn we met het project Covid Wob bezig om alle Covid informatie gefaseerd openbaar te maken.

Momenteel zijn we bezig met de informatie uit de periode mei 2020. Voordat we tot openbaarmaking over gaan willen we de

belangrijke documenten of documenten met gevoelige informatie voorleggen aan de betrokken beleidsdirectie. In het

deelonderwerp Digitale middelen hebben we documenten gevonden waar de directie Wetgeving en Juridische Zaken bij
betrokken is en we dus graag willen voorleggen voor een extra check.

Ik zag dat jij voor de directie Wetgeving en Juridische Zaken Cluster 2 de contactpersoon bent bij het inplannen van

startgesprekken, vandaar dat ik nu jou mail met de vraag om op de documenten in de bijlage een check uit te voeren.

De desbetreffende documenten worden apart via Secure Transfer verstuurd. In de documenten zijn namen en passages

omkaderd. De omkadering betekent dat de informatie daarbinnen geanonimiseerd wordt. Mocht je nog informatie zien staan

waar geen kader omheen getrokken is, dat wel gevoelig is dan kan je dat aan ons terugkoppelen. Graag horen we dan ook waar

de gevoeligheid precies ligt. Deze informatie hebben we nodig om te kunnen motiveren waarom de informatie weggehaald
wordt. De volledig omkaderde pagina ’s worden nog verwijderd uit het document voordat deze aan de verzoekers wordt
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verstrekt. Graag de ID-nummers van de documenten vermelden bij de terugkoppeling, zodat wij weten over welke documenten

het gaat. Deze staan rechtsboven in ieder document.

Zie voor een extra toelichting ook de instructie voor beleidsdirecties in de bijlage.

Ik wil je vragen om uiterlijk 19 november te reageren. Ontvangen we dan geen reactie? Dan gaan we ervan uit dat jullie geen

opmerkingen hebben ten zanzien van de inhoud van de documenten.

Als we voortaan iemand anders moeten benaderen voor het uitvoeren van een laatste check, dan hoor ik graag wie dat is. Dan

kan ik deze persoon opnemen in ons contactpersonenlijstje.

Graag bij de beantwoording van deze mail het volgende mailadres meenemen: minvws.nl

Mocht ik afwezig zijn, dan kunnen mijn collega’s meekijken en indien nodig reageren.

Indien de dienstpostbus niet in de cc wordt meegenomen dan bestaat het risico dat de review niet wordt

meegenomen in de uiteindelijke beoordeling.

Mocht je n.a.v. mijn e-mail nog vragen hebben dan hoor ik dat graag!

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Programmadirectie Openbaarheid
Parnassusplein 5 | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag


